

聯合書院划艇隊奪第二屆中大划艇錦標賽團體總冠軍 9/4/2006

Rowing Team Won Group First Title in the 2nd CUHK Rowing Championships



聯合書院划艇隊勇奪第二屆中大划艇錦標賽團體總冠軍，隊員與書院校董會副主席、基金會主席暨校友會會長張煊昌博士合照。

United College Rowing Team won the overall group champion in the 2nd The Chinese University of Hong Kong Rowing Championship. They posed a group photo with Dr Thomas H C Cheung, Vice-chairman of the College Board of Trustees, Chairman of Endowment Fund Committee and President of Alumni Association of United College.



本院書院資深導師陳方正教授獲頒授香港中文大學第五屆榮譽院士銜，與太太合照。
Professor Chen Fong Ching, Senior College Tutor, was made CUHK's Honorary Fellow, posed a photo with his wife.



語文自學中心第一屆證書頒授典禮 18/5/2006
Independent Learning Centre's first Award Presentation Ceremony

語文自學中心舉行「普通話實用證書」及「語文自學證書」頒授典禮，書院院長馮國培教授及院務主任李雷寶玲女士出席支持。
The Independent Learning Centre held its first Award Presentation Ceremony on 18 May 2006 in Wu Chung Multimedia Library. Professor Fung Kwok Pui, College Head and Mrs Christina Li, College Secretary, attended the ceremony to show the support.

第四十四屆聯合書院學生會交職禮 12/4/2006

44th United College Student Union Executive Committee Inauguration Ceremony



院長馮國培教授、輔導主任劉行榕教授及學生會新舊幹事會主持切燒豬儀式。

Professor K P Fung, College Head, Professor Alaster Lau, Dean of Students, and the 43rd and 44th Session of Student Union Executive Committees, conducting the pig carving ritual.

本院成員獲大學頒授榮譽院士 15/5/2006

College Members honored with CUHK Honorary Fellowship

本院前校董霍震寰先生獲頒授香港中文大學第五屆榮譽院士銜。

Mr Fok Chun Wan Ian, former Trustee of the College, was made CUHK's Honorary Fellow.



本院校董暨校友會副會長何萬森先生獲頒授香港中文大學第五屆榮譽院士銜，與太太合照。

Mr Ho Man Sum, College Trustee and Vice President of Alumni Association of United College, was made CUHK's Honorary Fellow, posed a photo with his wife.

